
Mazierski J6zef

Radny Rady Miasta Wloclawek

Wloctawek 26.09.2016r.

Szanowny Pan

Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Uprzejmie proszq o udzielenie informacji o terminie realizacji budowy plyty na

powierzchni targowiska przy ulicy Kaliskiej i 2eromskiego.

Z powa2aniem


